
Verslag algemene ledenvergadering (ALV) 29 maart 2023, Belangenvereniging 
Oranjebuurt e.o.

Locatie kantine van Voetbalvereniging Bunnik ‘73

Opening:
Ciska Pittie verwelkomt het publiek, het bestuur doet een voorstelrondje: Mart Zijlstra, Wilma
Troost en Henk den Besten.

Mededelingen:
geen

Verslag vorige vergadering:
De vergadering stelt het verslag van de ALV in 2022 vast. Het verslag is te vinden op de 
website van de vereniging

Jaarverslagen van de werkgroepen:

Oranjebuurtfeest 2022: 
Het feest was een groot succes. Het was mooi weer en druk bezocht. Tijdens het feest heeft
zich al een nieuw feestcomité gemeld. In 2024 is het volgende feest gepland.

Herinrichting:
Er is op dit moment weinig vooruitgang. Er is nu een nieuw onderzoek naar de ondergrond 
gaande en naar de riolering. Er is een nieuw voorbereidingsbudget toegekend. De uitvoering
zal waarschijnlijk pas in 2025 gestart worden. We worden door de gemeente op de hoogte 
gehouden van de voortgang d.m.v. een nieuwsbrief die op onregelmatige basis huis aan 
huis verspreid wordt.

Vier wijkenoverleg mobiliteitsvisie Traverse:
Ciska neemt deel aan het vierwijkenoverleg m.b.t. de mobiliteitsvisie Traverse en het aan te 
leggen doorfietspad. Het vierwijkenoverleg maakt tevens deel uit van de Klankbordgroep 
waarin meerdere organisaties uit Bunnik zitting hebben genomen (o.a. Veilig verkeer 
nederland, Fietsersbond, voetgangersbeweging, ondernemersvereniging, Bunnik Samen en 
politie). Er zijn inmiddels ook twee bewonersavonden georganiseerd door de gemeente. Er 
was een grote opkoment en er zijn veel aandachts-en zorgpunten benoemd die gaan over 
leefbaarheid en verkeersveiligheid. Het is niet helemaal duidelijk wat er met al deze 
aandachtspunten gaat gebeuren. Als vierwijkenoverleg vragen we daarom nadrukkelijk 
aandacht voor een zorgvuldige burgerparticipatie. Deze staat namelijk onder druk doordat 
de subsidie van de provincie voor het doorfietspad tijdig aangevraagd moet worden. Echter 
de uitgangspunten voor een integrale aanpak van de Traverse botsen met een 
doorfietsroute langs de Traverse. 

Oranjebuurt Duurzaam:
Naar aanleiding van een enquête in de buurt zijn er gezamenlijke regentonnen en groene 
daken ingekocht. De regentonnen werden in juli geleverd en geïnstalleerd in de buurt. De 
groene daken zijn met subsidie van het Waterschap op 10 maart geleverd en op 11 maart 
gezamenlijk op de daken gelegd. Michiel Nieuwenhuis liet een mooie presentatie zien, met 



bewoners in actie op het dak. 

Groen
Cerian, het boegbeeld van de groengroep, was niet aanwezig. Henk den Besten neemt het 
woord en spreekt vol lof over Cerian. Henk vertelt over de aanleg van het Emmatuintje, tot 
stand gekomen door onder andere subsidie van het Witte Kerkje in Odijk. Vier keer per jaar 
zijn er klusmiddagen op het Ireneplein en het Emmatuintje. 

AED
Leonard Baart de la Faille vertelt over de twee AED’s in de buurt: bij de Irenezaal en op de 
hoek  Burgemeester van de Weijerstraat en Julianalaan. 
Er is een nieuwe groep die de reanimatiecursus heeft gedaan. Op een vast moment, de 
tweede maandag in januari, wordt de herhalingscursus gegeven. 

Van Dam terrein:
Tijdens het klussen bij het Emmatuintje (NL Doet) heeft Ciska met de wethouder gesproken 
over het van Dam terrein. De nieuwe loodsen zijn wel erg hoog geworden. Op 11 april is een
bezwaar avond bij de gemeente. Ciska is teleurgesteld dat de gemeente ons niet op de 
hoogte heeft gehouden van de plannen bij van Dam. In 2011, toen er sprake was van 
woningbouw op het van Dam terrein, heeft de toenmalige wethouder belooft om de 
Buurtvereniging op de hoogte te houden.
Van Dam heeft toegezegd om snel groeiend groen tegen de loodsen te laten groeien. Vanuit
de vergadering kwam de suggestie om Cerian te vragen of ze daar ideeën over heeft. 
Verder is er sprake van zonnepanelen op het dak waar ook buurtbewoners aan mee zouden
kunnen doen. Alex Kaat is hiermee bezig.

Financiën: 
Henk geeft uitleg bij de cijfers. 
Het ledenaantal is nu 210. De beginbalans is de eindbalans van vorig jaar. De reserve 
festiviteiten is alleen bedoeld voor de kinderactiviteiten tijdens het buurtfeest. Er is een apart 
overzicht voor de AED’s. De cijfers van het feest zijn de totalen. 
De leden die willen meedoen aan de collectieve contracten bij Heuvelland en Altor moeten 
dat aangeven bij de penningmeester. De penningmeester geeft het dan door en dan krijgt 
men, als lid van de buurtvereniging, korting. 

Verslag kascommissie:
Bert Sweerts leest de verklaring voor: het financieel jaarverslag en de begroting zijn in orde 
bevonden. Er wordt overgegaan tot decharge.

Benoeming kascommissie 2023:
De kascommissie voor 2023 zal bestaan uit Bert Sweerts, Frank Wijnen en Jan Kroon. 

Afscheid van penningmeester Henk den Besten
We nemen afscheid van Henk als penningmeester. Ciska bedankt Henk uitvoerig voor de 
inspanning, aandacht en tijd van de afgelopen 20? jaar. 

De nieuwe penningmeester, Merlyn van den Berg, stelt zich voor. De vergadering 



stemt unaniem voor Merlyn.

Rondvraag:
vraag uit publiek: Hoe zit dat met motorboten die op de Krommerijn zijn toegestaan?
Leonard BdlF geeft antwoord: We moeten van de benzinemotoren af. De Provinciale Staten,
de gemeente en het Waterschap wijzen naar elkaar om in actie te komen. 
Er is een bestuurlijke overeenkomst dat per 1 januari 2025 er een verbod komt op het varen 
met benzinemotoren.


